
SOKOL Zaječice, z. s.  
Zápis ze schůze Výkonného výboru  
konané dne 3.4. 2024  
Přítomní členové VV: M. Láska, P. Šnajberk, J. Kapinos, L. Sadecký  
Přítomní členové KK: J. Dočekal  
Přítomní hosté: J Šnajberk, P. Peřinka, D. Pančík 
 

 

1) Změny stanov:   

- D. Rais implementoval dva dodatečné návrhy Vl. Doudy do stanov. Návrh zasán společně s pozvánkou na VH  

- Na VH budou akceptovány Plné moci. Po konzultaci s Davidem Raisem bude ideální plná moc a k ní přidána 
příloha, jak se má v jednotlivých bodech hlasovat. 

 

 
2) Odstoupení předsedy VV 

- Výmaz předsedy z rejstříku bude proveden spolu se zápisem nového vedení a zápisem z VH  
 
3) Fotbal-muži: Potenciál přestupu 2 hráčů z Pyšel  

- 2x kluci z Pyšel domluveni + návrat Šimona Bouši 
- Lukáš pošle vyúčtování Medvěda a zbytek prostředků se uloží na pod účet Fotbalu 

 
4) Fotbal holky/děti:   

- Stánek na čarodějnice s podporou DFK Bohemians s cílem náboru dětí. Spolupráce s DFK Bohemians v 
jednání. J. Kapinos bude průběžně informovat.  Bohemians  a OZP připravuje Mkt podporu. 

 
5) Lyžaři   

-  KoZaBij bude letní varianta v pátek 5.4. od 17:00 na Chytárně 
-  Přístup pro P. Peřinku k nahlížení na podúčet běžkařů v řešení – L. Sadecký  

一  
6) Multifunkční hřiště  

-  L. Sadecký předá papírové podklady ke hřišti.  
- Žádost o scelení pozemků podél multifunkčního hřiště schválena. Parcela sloučena, nyní má jedno číslo 

popisné. Obec uhradila poplatek za vynětí z Půdního fondu. Sokol děkuje městu Pyšely. 
- Návrh sportů: Volejbal, Nohejbal, Streetbal, Badminton, Malý fotbal, Hokej, bruslení  

  
7) Hospoda  

- M. Špaček oznámil uvolnění střechy vlivem silného větru. Provozovatel hospody dočasně zabezpečil.           
Za Sokol řeší P. Šnajberk  

 
8) Finance  

- Kontrola pohybu na účtu: OK – za KK M. Staruch  
 
9) Dotace Za děti (Florbal, Fotbal, Lyžaři) zažádáno (247 800,-) M. Láska – čekáme na výsledek Bude kráceno. 
Koeficient = 0.98  

- M. Láska oznámil, že se vyskytl se problém s podáním žádosti. Podáno elektronicky do systému NSA 
(potvrzeno odeslání žádosti 5.1.24), ale žádost neodešla Datovou Schránkou. Řešíme s NSA. 
 

10) Brigády – plánovaný termín na 27.4. od 9:00 

- Soupis prací bude upřesněn předem 
- Odvoz zbytku bordelu za buňkou  
- pruhy parkoviště (barvu máme), požádat o dosyp asfaltového obrusu na obci (P.Šnajberk)  



- kabina rozhodčích: dodělat stůl, věšáky, lavice – hotovo 
- výsledková cedule: opravit anténu (L. Sadecký)  
- Koupit prodlužku na bubnu 25m (koupí Lukáš) 
- domluvit Bio-popelnici navíc - budeme vyvážet trávu ze sekání hřiště – domluvit u obce (P. Šnajberk)  
- nebo alternativa pořízení kontejneru. Zjistit náklady na kontejner  a  domluvit podmínky vyvážení. (P. 

Šnajberk)  
- Na jaro 2024 naplánovat opravu / výrobu laviček za brankou c) Předběžný termín brigády 27.4.2024. Náplň 

bude upřesněna Možnost zajištění umělého povrchu na multifunkční hřiště. J. Kapinos . 
- Nutno vyřešit zredukování Borovic ve spodní části hřiště.  Stromy omezují růst trávy. Lukáš pořeší se 

Starostkou a na brigádě se prořežou nebo pokácí. (Lukáš. S.) 
 

11) Z minulých VV – do příštího VV  

 
- Studna: podklady u P. Šnajberka, podat žádost o kolaudaci – v řešení  
- Zajištění objektu (kontejner, šatny): Nabídka od SD Jablotron na stole. Bude osloven p. Pirc (SD Jablotron) 

pro sponzorský dar Jablotron , P. Šnajberk čeká na alternativní nabídku  
- Pozemek podél hřiště 378/11: dar od Kačky Roučkové, Sokol zařídí převod a poplatky (M. Láska) Znovu 

oslovit Jardu Roučku (M. Láska řeší kupní smlouvu za 1,-)  
- Plánuje VV oslovit nově přistěhovalé obyvatele Zaječic a zapojit je do aktivit ZS? VV navrhl plán. Letáky 

s akcemi do schránek a informace na WWW. 
- Čarodějnice 30.4.2024 (1) V případě, že nebude posekaná louka, žádost o využití fotbalového hřiště pro 

dětské sportovní aktivity – VV souhlasí , Žádost o pomoc s postavením hranice – VV souhlasí, zkoordinuje 
OV Zajkov, Lukáš bude informovat Fotbalisty a možné výpomoci.   

- Jak občerstvení navrhujeme polévku. J. Kapinos domluví – Gulášovku 40x 
- Žádost Zaječického Bůra a zapůjčení šaten na akci. VV souhlasí se zapůjčením Šaten hostů a rozhodčích a 

sprch.     
 

 
12)  Ostatní 
- Odměna pro Údržby trávníku. Požadavek navýšení hodinové odměny na 250Kč. VV souhlasí. 
- Úspěšná rychloakce s položením asfaltu podél hospody. Náklady  uhrazeny z výnosů z Plesu sportovců. 
 
 
13) Jiné  
 
Příští schůze VV v Oksfordu bude domluvena na VH. Všichni jste zváni  tuto neděli v 16:00 na Valnou Hromadu.  
Zapsal: Martin Láska 


